



Referat fra styremøte nr. 4/2021 14. juni kl 19.00 – 21.00 på Klubbhuset

Til stede: Kirsti Aas Olsen, Hans Roar Bakken, Malin Sørensen, Knut T. Maudal, Berit Grosvold, Hilde Hovdenak, Hanne Lysaker Næss, Christoph Centmeyer.

Forfall: Inger Isnes Tyse og Mona Jensen

Referatet sendes pr. e-post til: styremedlemmer, kontrollutvalg, redaktører av Eikerhornet og redaktør av hjemmeside.

24/21: Oppfølging/status fra forrige styremøte.

Kirsti gikk raskt gjennom referatet fra forrige styremøte.

25/21: Saker og info fra utvalgene og info fra øvrige arbeidsområder

Rekruttutvalg v/ Hilde

Utvalget har denne våren hatt 10 treninger med ca 30 positive og ivrige rekrutter på hver trening. Siste trening før sommerferien er denne uka, men flere av rekruttene fortsetter utover sommeren med o-troll-leir, Sørlandsgalopp og o-festival. 14 deltok på Ungdomsløpet på Myrespiten Kr. Himmelfartsdag. Foreldrene stiller også opp og flere deltar på treningsløpene. Dette er svært gledelig, og Kirsti tar dette opp i lederen i kommende Eikerhornet. Treningen starter opp igjen ved skolestart, og det blir da 7 treninger før høstferien. Rekruttene har behov for tett oppfølging på trening og på treningsløp, og vi bør ha som mål at flere bidrar som «skygger». Utvalget håper på mer normale tider etter ferien.

Aktivutvalg v/Malin

Treningene gjennomføres stort sett fra Ormåsen. Målet er å komme gjennom ulike teknikker, og trenerne (Malin og Øystein) bruker opplegg – en idebank - fra det svenske orienteringsforbundet. Siste trening før sommeren er denne uka, men også ungdommene vil være aktive utover sommeren med deltakelse på o-camp på Konnerud og ferieløp. Flere deltok på Ungdomsløpet i Myrespiten. Treningen starter opp igjen ved skolestart, og da skal bruken av Livelox gjennomgås nærmere. Det er godt miljø i gruppa, og det oppleves positivt at så mange – i alle aldre - stiller opp på treningene. En utfordring for høsten er: Hvordan få inn grunnleggende kartforståelse?

Trim og friluftsliv v/Knut

I går – 13. juni – deltok 43 stykker på TiPåTopps fellestur på Holtefjell. Eiker opplever i år som i fjor en enorm interesse for både TurO og TiPåTopp. Interessen er stor, og deltakerne virker veldig fornøyde. Lørdag skal Anita og Anne Marthe forsøke seg på alle 100 postene på 24 timer.

Teknisk utvalg v/Hans Roar

Dette er et aktivt utvalg med mange saker på gang. Utvalget har hatt to møter siden sist, og det er skrevet utførlig referat som ligger på hjemmesiden. Aktuelle saker er garasje til arr. vogna, nye høytalere som skal erstatte defekte, kartprosjekter, printer til trenerne, ny pc til treningsløp. Viser til referat for detaljer.

Treningsløpene til høsten blir antakelig en blanding av tradisjonelt treningsløp med tidtaking og koronatilpasset. Mange er svært fornøyd med muligheten til fleksibelt tidspunkt. Denne fleksibiliteten har også en ulempe ved at ikke alle har muligheten til å printe ut kart. Hilde foreslo at vi kunne dele ut kart til ukas treningsløp på tirsdagstreningen. Dette prøver vi ut allerede denne uka. Hans Roar tar kontakt med høstens løypeleggere og anmoder dem om å ha kartene klare til utdeling på tirsdager.

Husutvalg v/Berit

Se under sak 29/21 Smittevernregler.

Øvrige arbeidsområder

Kirsti refererte tilbakemeldinger fra Mona og Inger.

Fra nestleder Mona ang. medlemssystemet: Alle aktuelle har levert politiattest. Det er fortsatt noen som ikke har betalt kontingent, men dette jobbes det med. Det er registrert 26 nye innmeldelser slik at vi nå er 264 medlemmer.

Fra kasserer Inger: Regnskapet er i god rute, nødvendige attesteringer fra leder utsettes til neste styremøte. I tillegg kunne Inger informere om at Johanne Viken Flaten og Oda Tyse skal være med å arrangere Sommercamp på Loesmoen i regi av Hokksund IL/kommunen onsdag 24.juni og mandag 28.juni fra 10.00-14.00 Her blir det ulike o-aktiviteter – og det er behov for å låne utstyr fra o-laget. Det er ingen utgifter for laget og jentene får 120,- kr /time fra arrangøren.

Det kom også fram i møte at Anne Marthe har fått en tilsvarende henvendelse fra Bakke IF, og hun stiller opp fra o-laget.

26/21: Kart i skole og fritid. Status. v/Hanne og Hans Roar

Hans Roar har ansvar for kart og rapporteringer. Skolegårdskartene og nærkartene legges ut på <https://skoleorientering.no/> etter hvert som de er ferdige. I tillegg legges sprintkartene ut. Målet er at Røren skole, Hokksund barneskole, Skotselv skole og Åsen skole skal være klare til skolestart. Vi søker om nye skolegårdskart i neste runde.

Kirsti har søkt Drammens tidende om midler til nærkart, skolegårdskart og materiell for Krokstad skole. Dette ble innvilget, og vi har fått 50 000,- kr.

Hanne har hatt kontakt med aktuelle skoler, og det er nå etablert skolekontakter på de fire skolene som får karter i denne runden. I tillegg er det skolekontakter på Hokksund ungdomsskole og Eiker vgs. Hanne og Mona tar kontakt med Ormåsen for å få på plass en kontakt her. Ellers vil vi opprette kontakter etter hvert som kartarbeidet skrider fram.

Prosjektlederen i «Orientering – Kart i skole og fritid» - Henning Bratland Carlsen - kan komme og kurse aktuelle skoler/lærere. Vi har også mulighet til å bruke Isa Heggedal. Dette vurderer vi underveis.

Hanne har deltatt på tre webinarer – det siste om bruken av gratismateriellet som gis til de skolene som er med i prosjektet – O-skolesekken og Faste o-markeringer. Her er det mange gode o-aktiviteter, men det ble anbefalt at noen fra o-laget hjelper skolene med å plassere de faste o-markeringene. Dette må vi også se nærmere på når vi har fått materiellet.

27/21: Planer for høsten 2021. Alle utvalg og øvrige arbeidsområder.

Vi må se an hvordan smittesituasjonen er, så dette tas opp til høsten.

Premieutdeling for TurO for 2020 er utsatt til august. Sted er skolegården på Ormåsen. Avslutningen for 2021 kan bli på ungdomsskolen. Utvalget for Trim og Friluftsliv utfordres til å diskutere stolpejakt.

28/21: Drøfting løpsarrangementer 2022.

Jubileumstafetten som skulle vært arrangert nå i juni, ble utsatt til neste år. Hans Roar har en ide/forslag om en utvidet o-helg i forbindelse med Eikerløpet på Kr. Himmelfartsdag:

- Torsdag 26/5: Eikerløpet på Myrespiten Løpsleder: Hans Roar Bakken
- Fredag 27/5: O-løp (evt. sprint) arrangert av en av naboklubbene
- Lørdag 28/5: Jubileumstafetten Løpsleder: Hans Roar Bakken
- Søndag 29/5: O-løp arrangert av en av naboklubbene

Hans Roar tar kontakt med aktuelle klubber.

Styret støtter forslaget!

Eikernatta 5. oktober: Løpsleder Kirsti Aas Olsen

29/21: Smittevernregler pr 14.6.21. Utleie, bruk av klubbhus + Husutvalget

Hovedrengjøring ble utført 19. mai av husutvalget.

Prosjektet 100 poster som skal gjennomføres av Anita og Anne Marthe førstkommende lørdag 19.juni ønsker at Klubbhuset kan være åpent på lørdag kveld. Per nå kan vi pga. smittevernregler ikke tillate dette.

Vi har ikke styremøte før i slutten av august. Vi avklarer gjeldende smittevernregler på e-post i forkant av oppstart til høsten.

Vedtak: Vi følger de nasjonale smittevernreglene og kan ikke tillate samlinger ut over de regler som gjelder verken inne eller ute nå.

30/21: Eventuelt

- Drammen Friluftslivsforum v/Knut: Friluftslivsforum er et forum for alt som foregår ute i naturen (speidere, o-lag, osv.). Audun Støren er koordinator. Vi er med, og Knut er vår kontaktperson.
- Forum Finnemarka består av DNT, Glitrevannverket og Naturvernforbundet. Neste informasjonsmøte er torsdag 14. oktober. Frist for å melde inn saker er 1. juli.
- Henvendelse fra Lone Brochmann i Nof: Norges orienteringsforbund har bestemt seg for å signere mangfoldsplakaten og jobbe for et større mangfold i sine aktiviteter. I denne forbindelse tilbyr Lone Brochmann og Jørgen Mårtensson seg å besøke laget enten fysisk eller digitalt for å informere og motivere. Vi kommer tilbake til dette.

Hanne Lysaker Næss
ref

(Neste styremøte: Onsdag 25. august kl 19.00 på klubbhuset. Servering: Hanne)